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Protokół nr 6/2015  

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 26 maja 2015  roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej (nieobecny radny: Damian 

Florczyk). 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu – Tomasz Pawlak.  

 

Ad. 2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2014 rok. 

 

W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska 

poinformowała, że Komisja Rewizyjna wyraziła pozytywną opinię o realizacji 

budżetu Gminy Borek Wlkp. za rok 2014 i wniosła o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Borku Wlkp.  

 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła: 

- wykonanie dochodów i wydatków na dzień 31 grudnia 2014 r. 

- wykonanie dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie ustawami, 

- wykonanie przychodów i rozchodów budżetu gminy, 
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- dotacje udzielone z budżetu jednostki samorządu terytorialnego  

z wyodrębnieniem dotacji celowych i podmiotowych z podziałem na dotacje  

z jednostek sektora finansów publicznych oraz dotacje dla jednostek spoza 

sektora finansów publicznych, 

- wydatki majątkowe, 

- wykonanie dochodów i wpływów z tytułu opłat i kar przeznaczonych na 

finansowanie wydatków z zakresu ochrony środowiska, 

- zmiany w planie wydatków na realizację programów finansowanych  

z udziałem środków UE, 

- wykonanie wydatków jednostek pomocniczych – fundusz sołecki, 

- stopień zaawansowania realizacji programów wieloletnich, 

- informację o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2014 roku, 

 

 

Radna Anna Majewska zapytała czy ciągnik będący na stanie Urzędu został 

złomowany czy sprzedany oraz o stary budynek Szkoły Podstawowej  

w Zimnowodzie czy jest ujęty w mieniu szkoły. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ciągnik został złomowany i tak zapisano  

w informacji o stanie mienia komunalnego, natomiast stary budynek szkoły  

w Zimnowodzie jest ujęty w ogólnej wartości szkoły.  

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 
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b) udzielenia Burmistrzowi Borku Wlkp. absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2014. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał czy jest szansa na dokończenie drogi ok. 200 m 

Skoków – Skokówko. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że inwestycja ta zostanie zrealizowana tylko wtedy gdy 

Gminy Borek Wlkp. pokryje 100 % kosztów budowy tego odcinka, ponieważ 

właściciel drogi – Gmina Jaraczewo nie zrealizuje tego zadana. 

 

Radny Michał Dopierała wnioskował o wystosowanie pisma do Gminy 

Jaraczewo w tej sprawie. 

 

Burmistrz poinformował, że takie pismo zostanie wysłane. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

c) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Zalesiu. 

Burmistrz poinformował, że właściciel działki przyległej wyraził zgodę na kupno, 

następnie Burmistrz przedstawił na mapie nieruchomości proponowane do 

sprzedaży. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 
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Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata  

2015-2023, 

 

Uzasadnienie do uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. 

W tej sprawie nikt głosu nie zabrał. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

e) zmian budżetu i w budżecie na 2015 rok. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał czy w 2016 roku jest planowana 

modernizacja drogi k/ sklepu Jędryczki na ul. Pogorzelskiej w Borku Wlkp. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że temat jest już omówiony i będzie realizowany. 
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Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

f) zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Mirosława 

Kozłowska. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 
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g) ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w Karolewie.  

Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Karolewie – Edyta Dopierła 

poinformowała, że obowiązująca uchwała w sprawie regulaminu targowiska 

została uchwalona przez Radę Miejską Borku Wlkp. w lutym 2001 roku i do  tej 

pory nie była nowelizowana. Konieczne zatem stało się zaktualizowanie 

podstawy prawnej jej obowiązywania  oraz dostosowania treści regulaminu do 

aktualnie obowiązujących przepisów prawa, które wiążą się z działalnością  

targowiska.  

Regulamin określa zasady dokonywania sprzedaży towarów na targowisku, 

wymienia wszystkie wynikające z obowiązujących przepisów zakazy sprzedaży, a 

także reguluje zasady korzystania z targowiska i jego urządzeń przez podmioty 

dokonujące sprzedaży.     
         
Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie radny Hubert Mazur zapytał w imieniu młodzieży czy na rynku  

w Borku Wlkp. mogłyby być ogródek piwny. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że należy złożyć w tej sprawie stosowny wniosek i nie widzi 

przeciwwskazań do takiej działalności. 

 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 
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Ad.5. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak  

 


